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Naar aanleiding van raadsvoorstel nr. GM2024-2310111 Meerjarenbegroting 2025-2028 
 
 
De raad van de gemeente Geldrop-Mierlo in vergadering bijeen op: 11 november 2024 
 
 
Onderwerp: maatregelen bij NS Station Geldrop veilige stalling fietsers 
 
 
De Raad, 
 
gehoord de beraadslaging, 
 
Overwegende dat: 

- Het college van burgemeester en wethouders in antwoord op de algemene beschouwingen 
over de begroting 2025 van D66 heeft geantwoord dat de problematiek rondom 
fiestsenstallingen bekend is en onder de aandacht is om samen met politie en NS naar 
mogelijkheden wordt gezocht om diefstal te verminderen; 

- Dit geen concreet antwoord is op de gestelde vraag die luidde welke maatregelen het 
college gaat nemen om diefstal te voorkomen; 

- In het antwoord ook niets gemeld is over het moment waarop de onderzoeken worden 
omgezet in concrete acties. 

 
Van mening dat: 

- We als gemeente het gebruik van de fiets willen stimuleren; 
- Dit gebruik niet wordt bevorderd als het niet mogelijk is om fietsen veilig bij het station te 

kunnen stallen. 
 

 
Roept het college op: 

- Uiterlijk in het eerste kwartaal van 2025 directe maatregelen te treffen die diefstal van 
fietsen bij het station tegengaan (bv. het invoeren van camerabewaking) en hiervan 
mededeling te doen aan de gemeenteraad. 

 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Ondertekening en naam: 
 
 
D66, Ton van Happen. 
 

 


